
PROTOKÓŁ Nr XVIII/20
z XVIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 30 października 2020 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji
w Mielniku o godz.900, zakończyła się o godz. 1102

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie  XVIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Artur Gacki.
Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  obrady  Rady  Gminy  są  transmitowane  
i  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Nagrania  obrad  
są  udostępniane  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  na  stronie  internetowej  Gminy  oraz  
w BIP.
Pan Przewodniczący powitał radnych, Pana Wójta, Zastępcę, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza
i pracowników UG.
Pan Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy
15 radnych.
Poinformował o wyłożeniu protokołu z XVII sesji Rady Gminy.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o następujące
punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.
2. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy.
oraz o zdjęcie z porządku obrad punktu:

1. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyboru metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości na których
zamieszkują mieszkańcy.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, zmieniła porządek obrad XVII
sesji Rady Gminy.

(w zał. na str.............prot.)

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, ustaliła następujący porządek
obrad XVIII sesji Rady Gminy:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie
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odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe
lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  
i  zagospodarowanie  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy
Mielnik.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki  letniskowe
lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Mielnik.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać
przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  świadczenie  usług  
w  zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości
ciekłych.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
16. Wolne wnioski i informacje.
17. Zakończenie obrad.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 3.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami.

• Zakończono  budowę  zjazdu  od  drogi  wojewódzkiej,  przy  przystanku  PKS  
w Radziwiłłówce.

• Dostaliśmy  wytyczne  z  RZWG  co  możemy  budować  w  terenie  zalewowym.
Otrzymaliśmy  informację  o  możliwości  budowy  utwardzonej  ścieżki  od  promu  
w kierunku Topoliny, możemy robić oświetlenie (zabezpieczone hermetycznie lampy),
możemy zbudować scenę po spełnieniu  wielu warunków – scena ma być wyniesiona
na palach. Dopuszczona jest budowa  przystani dla turystów nad rzeką, również po
spełnieniu warunków wyniesienia obiektów ponad powierzchnię gruntów.

• Otrzymaliśmy decyzję Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie Góry
Zamkowej. Decyzja ta podtrzymuje decyzję Wojewódzkiego Konserwatora Zabytów 
o nie wydaniu pozwolenia konserwatorskiego  na Górę Zamkową. Nie będziemy już
odwoływać  się  od  tej  decyzji,  sprawa  zostaje  zakończona.  Ewentualne  wniesienie
odwołania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  przedłużyłoby  procedury  
o  kolejne  3  lata  a  w  tym  czasie  umknie  nam  możliwość  ubiegania  się  o  środki
pozabudżetowe.  Musimy,  w uzgodnieniu  z  konserwatorem zabytków,  przygotować
nowy projekt zagospodarowania Góry Zamkowej.

• W przyszłym tygodniu ogłosimy przetarg na budowę ulicy Sadowej.
• Kończą  się  prace  nad  przygotowaniem  projektu  na  małą  rewitalizację  placu  po
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przedszkolu i działek wzdłuż szkoły. 
• Wybudowano oświetlenie na ulicy Królewskiej, wykonawca zgłosił odbiór prac.
• Dzisiaj kończy się praca 4 stażystów, którzy byli zatrudnienie w UG.
• Pan Wójt przedstawił informację Prezesa Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim nt.

wykonywania kary ograniczenia wolności i  prac społecznie użytecznych w Gminie
Mielnik w 2021 roku.

• Mamy  problem  ze  szczepionkami,  brak  jest  szczepionek  w  hurtowniach  więc
szczepienia mieszkańców nie będą mogły być przeprowadzone w terminie. Sprawę
cały czas monitorujemy i czekamy na sygnał z SP ZOZ Siemiatycze.

• Rozpoczęła się budowa  parkingu przy Górze Rowskiej, robi to nasz ZGK.
• Będziemy się starać o dofinansowanie II etapu projektu „Rozwój Usług Społecznych

w  Gminie  Mielnik”.Projekt  będzie  rozszerzony  o  gabinet  rehabilitacji,  zajęcia  
z  psychologiem,  asystent  rodziny,  pomoc  międzysąsiedzka,  warsztaty  dla  rodzin  
i teleopieka. 

Pan  radny  Leszek  Karbowski zapytał  czy  oprócz  drogi  i  zabezpieczenia  skarpy  są
planowane inne priorytetowe zadania wobec Góry Zamkowej .

Pan  Wójt odpowiedział,  że  na  ulicę  Zamkową  złożyliśmy  wniosek  do  Funduszu  Dróg
Samorządowych, w związku z czym projekt na Górę Zamkową nie będzie uwzględniał tej
drogi. Jeśli chodzi o zakres innych prac, to zostaną one ustalone po spotkaniu z Wojewódzkim
Konserwatorem Zabytków.

Pani radna Alicja Sawczuk zapytała na czym polegałoby zabezpieczenie ruin – czy mogłoby
to być tylko odkopanie ruin i ich zabezpieczenie.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  czekamy  na  zalecenia  konserwatorskie  w  tej  sprawie.  Pani
konserwator jest przeciwna odkopywaniu i jakiejkolwiek ingerencji  w ruiny. 

Pan radny Jerzy Weremjewicz stwierdził, że należy pamiętać, że ruiny nie są własnością
gminy i wszystkie prace muszą być uzgodnione z właścicielem Góry Zamkowej.

Do punktu 4.

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły do niego
zapytania czy interpelacje.

Radni również nie zabierali głosu w tym punkcie porządku obrad.

Do punktu 5.

Pani Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na rok
2020.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 28 października br. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XVIII/127/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 6.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się
domki  letniskowe  lub  innych  nieruchomości  wykorzystywanych  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 28 października br. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  dla  nieruchomości  na  których  znajdują  się  domki  letniskowe  lub  innych
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XVIII/128/20 w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  dla  nieruchomości  na  których  znajdują  się  domki  letniskowe  lub  innych
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 7.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy.

Pan radny Leszek Karbowski stwierdził, że zapis w uchwale „nie zamieszkują mieszkańcy”
jest zbyt mało precyzyjny i czy nie lepiej byłoby dodać „na stałe nie zamieszkują”.

Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  zapis   umieszczony  w  uchwale  wynika  wprost  z  przepisu
ustawowego.

Pan radny Jerzy Weremjewicz zapytał  na jakich zasadach przedsiębiorcy będą uiszczać
opłatę za odbiór odpadów. Ta sytuacja dotyczy go osobiście.

Pan  Sekretarz odpowiedział,  że  osoby  prowadzące  działalność  gospodarczą  powinny
podpisać  umowę  bezpośrednio  z  podmiotem  odbierającym  odpady.  Pan  radny  będąc
mieszkańcem gminy podlega również gminnemu systemowi odbioru odpadów.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XVIII/129/20 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości,
na których nie zamieszkują mieszkańcy.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 8.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu
uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  przez  właścicieli
nieruchomości.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  28  października  2020r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr  XVIII/130/20 w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 9.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  
i  zakresu  świadczenia  usług  w zakresie  odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Mielnik.

Pan  Tomasz  Gorochowicz  zapoznał  radnych  z  dotychczasową  częstotliwość  odbioru
odpadów komunalnych i przedstawił zmiany proponowane w nowej uchwale.

Pan radny Kazimierz Tobota wskazał na brak w zapisach uchwały informacji  odbioru szkła
budowlanego.

Pan  Tomasz  Gorochowicz poinformował,  że  szkło  okienne  nie  wchodzi  do  odpadów
komunalnych.

Pan radny Jarosław Selwestrowicz zapytał o możliwość dostarczania na PSZOK opon za
dodatkową opłatą. Czy można taki zapis wprowadzić do projektu uchwały.
Przytoczył  zapis  z  projektu  dotyczący  przywożenia  na  PSZOK większej  liczby  odpadów
budowlanych za dodatkowa opłatą.

Pan  Tomasz  Gorochowicz odpowiedział,  że  intencja  tego  zapisu  była  inna  –  opony  są
policzalne i można było zapisać ich liczbę, natomiast w przypadku odpadów budowlanych nie
da się tego określić. Opon w samochodzie nie wymienia się co roku, więc możliwość oddania
na PSZOK czterech opon w ciągu roku jest wystarczająca. Odpady na PSZOK przyjmowane
są w ramach systemu i opłaty ponoszonej przez mieszkańców, są wkalkulowane w tę opłatę.
Każde, dodatkowe ilości śmieci, są poza systemem i nie powinny go naruszać i rozstrajać.

Pan  Przewodniczący poinformował  o  przyjętej  wysokości  opłaty  za  śmieci  w  Gminie
Siemiatycze – 24 zł. od osoby bez kompostownika i 18 zł. z kompostownikiem.
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Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  28  października  2020r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  
i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XVIII/131/20 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowanie  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 10.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się
domki   letniskowe   lub  innych  nieruchomości  wykorzystywanych  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  28  października  2020r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki
letniskowe   lub  innych  nieruchomości  wykorzystywanych  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr  XVIII/132/20 w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki  letniskowe  lub
innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 11.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  28  października  2020r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  utrzymania  czystości  
i porządku na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XVIII/133/20 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 12.

Pan Sekretarz Gminy  przedstawił  projekt  uchwały w sprawie określenia  wymagań jakie
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  28  października  2020r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać
przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  świadczenie  usług  w  zakresie
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XVIII/134/20 w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca
ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  świadczenie  usług  w  zakresie  opróżniania
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 13.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w  statucie  Gminy
Mielnik.

Komisje  Rady  na  posiedzeniu  w  dniu  28  października  2020r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XVIII/135/20 w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 14.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  na  poprzedniej  sesji  ani  w  okresie
międzysesyjnym interpelacji i zapytań nie składano. 

Do punktu 15.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła protokół z XVII sesji
Rady Gminy.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 16.

Pan Damian Sypek przedstawił informację  na temat sytuacji w Zespole Szkół w Mielniku.
Poinformował, że klasy 4-8 uczą się zdalnie, klasy 1-3 uczą się jeszcze stacjonarnie. Dzieci
jest  coraz mniej w szkole.  Pan dyrektor podziękował rodzicom za rozważne podejście do
tematu – dzieci przeziębione nie są przyprowadzane do  szkoły, przedszkola i żłobka. 
Nauczanie stacjonarne dzieci w klasach 1-3 odbywa się z zachowaniem wszystkich procedur
dotyczących bezpieczeństwa.
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Jeśli  chodzi  o nauczanie zdalne,  to  we wrześniu przeprowadzono szkolenie na platformie
teams, kontakt z uczniami odbywa się online.
Jest problem z jedną rodziną z Radziwiłłówki, brak jest dostępu do internetu. Materiały do
nauki dla dzieci w tej rodzinie dostarczane są na razie w wersji papierowej. Być może internet
dla tych uczennic zostanie udostępniony w szkole. 

Pan radny Leszek Karbowski zapytał Pana dyrektora o następujące sprawy:
1. Czy są problemy z frekwencją uczniów na lekcjach w klasach 4-8?
2. Czy w związku z mniejszą ilością młodzieży w szkole personel szkolny został w jakiś

sposób odciążony, czy są jakieś chwilowe zmiany w zatrudnieniu?
3. Czy  ujawnione  są  przypadki  choroby  wśród  uczniów czy  ich  rodzin?  Czy  wśród

pracowników  szkoły  były  przypadki  zachorowań  i  czy  przeprowadzano  badania
pracowników?

Pan dyrektor Sypek – nie ma problemów z frekwencją,  uczniowie uczestniczą w lekcjach,
są sporadyczne przypadki nieobecności. które od razu są usprawiedliwiane. Teraz wygląda to
dużo lepiej niż wiosna br. rodzice również podchodzą to tego poważniej. Szkoła wypożyczyła
uczniom  prawie  wszystkie  laptopy  do  zdalnej  nauki.  Kiedy  ogłoszono  komunikat  
o konieczności zdalnego nauczania, dzieci nie były z tego zadowolone, wolałyby uczyć się
stacjonarnie. Dla porównania wiosną br. była duża radość wśród młodzieży.
Jeśli chodzi o zatrudnienie personelu szkolnego, to nic się nie zmieniło, pracują wszyscy.
Wśród uczniów nie było chorób, wśród rodzin na terenie Mielnika i Gminy Mielnik były
pojedyncze przypadki. Dzieci z tych tych rodzin nie chodzą do szkoły.
Badań  pracowników  pod  kątem  COVID-19  nie  przeprowadzano,  decyzje  o  badaniach
podejmuje Sanepid. Jedna z nauczycielek była na kwarantannie, miało to związek z jej córką
uczącą  się  w  szkole  średniej  w  innej  miejscowości  i  jej  kontaktem  z  osobą  zarażoną.
Nauczycielka nie miała objawów i po kwarantannie wróciła do szkoły.

Pani  radna  Alicja  Sawczuk zapytała  czy  podjęto  działania  w  sprawie  ewentualnego
wprowadzenia  aneksu  do  projektu  organizacyjnego  szkoły  na  czas  nauczania  zdalnego.
Chodzi o  większą pomoc dla uczniów mających problemy z uczeniem się, ponieważ przy
zdalnej nauce problemy te narastają. Może należy się zastanowić nad zwiększeniem ilości
zajęć  wyrównawczych  kosztem innego  rodzaju  godzin  np.  godzin  bibliotecznych,  godzin
świetlicy? Chodzi o to, aby nauka zdalna w jak najmniejszym stopniu odbiła się na uczniach
słabych, którzy mają problemy i  nie mogą liczyć na pomoc rodziny.

Pan dyrektor Damian Sypek – nauczyciele są obecnie lepiej przygotowani do nauki zdalnej
niż było to wiosną br. Zostali przeszkoleni z obsługi platformy teams, od poniedziałku będą
prowadzone indywidualne konsultacje z wybranymi  uczniami, nauczyciele sami wyszli z tą
propozycją.  Chodzi  tu  głównie  o  uczniów  klas  VIII.  Pan  dyrektor  zgodził  się  ze
stwierdzeniem Pani radnej, że uczniowie często korzystają z internetu na zasadzie „kopiuj-
wklej,”  ale  przy  nauce  zdalnej  nie  da  się  tego  uniknąć.  Wyraził  nadzieję,  że  uczniowie  
i rodzice podejdą do tego rozsądnie. W przypadku uczniów klas VIII zdobyta wiedza zostanie
szybko zweryfikowana na początku nauki w szkole średniej. Zdaniem Pana dyrektora obecne
podejście uczniów do nauki jest bardziej dojrzałe niż było to wiosną
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Pan radny Leszek Karbowski stwierdził, że cieszy go fakt, że część uczniów  w sposób
odpowiedzialny  podchodzi  do  nauki  zdalnej.  Zapytał,  czy  uczniowie  mają  możliwość
korzystania ze sprzętu do nauki zdalnej.

Pan dyrektor Damian Sypek odpowiedział, że prawie wszystkie laptopy zostały uczniom
wypożyczone. Nie występuje problem braku sprzętu. Szkoła posiada płyny do dezynfekcji,
jest ozonator i pomieszczenia są ozonowane.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że jest w stałym kontakcie z Panem dyrektorem
szkoły, o jakichkolwiek problemach szkoły radni będą na bieżąco informowani.

Pan radny Kazimierz Tobota zapytał co dzieje się ze sprzętem wystawionym na sprzedaż,
dotyczy to również sprzętu ZGK.

Pan Wójt odpowiedział,  że jeśli  chodzi o sprzęt gminny, to dzisiaj mija termin składania
ofert.  Jeśli  go  nie  sprzedamy,  to  na  nowo  skalkulujemy  cenę,  jeśli  nadal  nie  zostanie
sprzedany, to oddamy na złom. To samo dotyczy sprzętu ZGK.

Pan radny Kazimierz Tobota zarzucił Dyrektorowi ZGK brak działań  w sprawie zbycia
niepotrzebnego sprzętu.

Pan radny Kamil Zalewski zapytał czy światło uliczne jest wyłączone nocą w całej gminie? 

Pan Wójt odpowiedział, że w całej gminie o tej samej porze światło gaśnie i o tej samej
porze zapala się. W Gminie  Drohiczyn od 10 lat wyłączane jest w nocy światło, podobnie jest
w Gminie Nurzec. Przedstawił oszczędności wynikłe z racji wygaszania ulicznego światła.
Zapewnił, że w okresie letnim światło będzie się palić, wygaszenia będziemy stosować w
okresie  jesiennym,  zimowym  i  wiosennym.  W większości  mieszkańcy  gminy  nawet  nie
zauważyli, że nocą światło jest wygaszane.

Do punktu 17.

Wobec wyczerpania porządku obrad XVIII sesji  Rady Gminy Pan Przewodniczący
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała 
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady

        Artur Gacki


